
Goedemiddag, 
 
Wat ik belangrijk vind als inwoner van de Purmer is dat deze beschermd wordt, dat er geen 
nieuwbouwprojecten gerealiseerd worden midden in deze mooie uitgestrekte natuur. We zien 
ondanks dat men denkt dat het hier allemaal klei is steeds meer weidevogels (naast de Grutto is ook 
de Kievit weer terug) verschijnen en mensen vinden het prachtig langs de Hofweg in Ilpendam te 
wandelen zeker ook vanwege het mooie dorpsgezicht.  
 
Om dan 150 appartementen te gaan bouwen op Hofweg 1 vind ik een superslecht idee. Niet alleen 
vanwege het gezicht, vanwege de weidevogels, maar zeker ook vanwege de ontsluiting die er niet is. 
Als al deze mensen door het dorp moeten aansluiten op de Jaagweg richting Amsterdam, waar toch 
al altijd file staat, wordt het er nog drukker. De mensen zullen zeker een auto willen hebben want in 
Ilpendam is niks en er is alleen openbaar vervoer langs de Jaagweg bij Ilpendam en dit is een 
kilometer verderop. Zou het dus heel fijn vinden als de provincie concludeert dat er voldoende 
woningbouw rond Purmerend gerealiseerd gaat worden en het dus zeker geen noodzaak is om 
woningen in de polder in de Purmer direct naast Ilpendam te gaan bouwen. De gemeente is direct 
akkoord gegaan begrijp ik doordat 2 van mannen die het willen gaan realiseren ervoor gezorgd 
hebben dat ze in de grootste partijen van Waterland zaten waardoor deze grote partijen direct voor 
waren, maar ik hoop dus dat de provincie geen heil in deze plannen ziet.  
 
De provincie zal hopelijk niet zo snel akkoord gaan gezien er nauwelijks mogelijkheid tot ontsluiting 
is. De Hofweg is eenbaans en door het dorp is geen optie. Langs het dorp wat een idee was, lijkt niet 
logisch aangezien er dan nog een ontsluiting moet komen op de Jaagweg, die al zo druk is elke dag 
dat dit zeker niet gewenst is. 
 
Hoop dus dat we in de vrije natuur mogen blijven wonen en dat er geen nieuwbouwwijk met halve 
flats in onze straat komt. 
 
Groet, 
 
Familie J. Nagel 
Ilpendam      
 


